

Cherchez L'Artiste !



Bienvenue à cette vente d'art exceptionnelle, où vous pourrez trouver des œuvres magnifiques créés par des artistes régionaux et internationaux au prix unique.

Chaque œuvre sera vendue pour prix unique de 50 euros, et puisqu'elles ne sont signées qu'au dos à vous d'acheter uniquement par plaisir . . . Alors Cherchez L'Artiste.

Tous les tableaux ont été donnés par les artistes pour soutenir une bonne cause :
IMAGINE FOR MARGO - une association caritative qui aide la recherche contre le cancer d'enfants.

Horaires d'ouverture: 10:00-18:00h

La vente commence: 18:00h

La vente sera termine: 21:30h

**Vendredi 27 septembre
Hotel Flottes de Sébazan
Place Gambetta
Pézenas**

10:00-18:00h: Open for viewing

18:00h: Sale opens

21:30h: Sale ends

Welcome to this exciting art sale where you confined wonderful works of art by local and international artists at a fantastic price.

Each work is for sale at the unique price of 50 euros and as they are only signed on the back, you have to buy with your eyes. So it's Spot The Artist.

All works have been kindly donated by the artists to raise funds for IMAGINE FOR MARGO - a French charity which supports research into childhood cancers.



MAS GABRIEL

www.mas-gabriel.co.uk

Mas Gabriel have kindly offered to provide the wines for the evening